

寵物到訪守則

Pet Visit Guides



請為狗隻 * 佩戴 / 戴上口罩及繫上不長於 1.5 米的狗繩, 或以寵物車或寵物袋運載狗隻並將布篷扣好。
Please keep your dog* muzzled and on leash not longer than 1.5M or keep your dog in a carrying bag or a properly covered pet stroller.



寵物不得進入任何張貼禁止攜帶寵物標誌的店舖。
Pets could not enter any shops showing signs that pets are not allowed.



根據《食物業規例》，任何人不得攜帶狗隻進入食肆範圍或超市，違者可被檢控。
According to "Food Business Regulation", dogs are not allowed to enter restaurants or supermarkets. Offenders are liable to prosecution.



請保持環境清潔衛生。
Please keep the environment clean and hygienic.

主人請在園區範圍內妥善照顧寵物，切勿將之單獨留於園區內，並須對其行為承擔全部責任。如主人未能遵守上述守則，或寵物對園區及訪客造成滋擾，設施管理處職員保留權利，要求閣下帶同寵物離開園區，多謝合作。

Please take good care and control of your pets and do not leave your pets unattended. Pet owners are responsible for the behavior of their pets. Facilities Management Office staff reserves the right to request pet owners leaving the park with their pets, when the above guidelines are violated, or nuisance is caused to the park and visitors. Thank you for cooperation.

* 長度 \geq 40cm 或體重 \geq 20 公斤的中、大型狗隻應佩戴 / 戴上口罩

* Medium / Large dogs \geq 40cm long or \geq 20Kg should be muzzled



1W、8W 及 19W 客戶服務中心備有寵物車及寵物袋借用服務
Pets stroller and carrying bag loan service are available at Concierge of 1W, 8W, 19W.